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Abstract (en)
[origin: US4639634A] Cyclotron permitting a better utilization of the power when an internal target is used. According to the invention, vertical
defocussing coils are arranged along a circular path across which is arranged the target. The elongated, curved coils have the effect of destroying
the vertical focusing and consequently widen the beam before impact takes place with the target, so that the latter is not damaged. Application to the
production of radioisotopes.

Abstract (fr)
Cyclotron permettant une meilleure utilisation de la puissance dans un cas d'utilisation à cible interne. Selon l'invention on dispose des bobines
de défocalisation verticale (28, 29) le long d'un trajet circulaire (30) en travers duquel on dispose la cible (23); ces bobines allongées et courbes
ayant pour effet de détruire la focalisation verticale, donc d'élargir le faisceau, avant l'impact sur la cible, de façon que cette dernière ne soit pas
détériorée. Application à la production de radioisotopes.
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